
 

Αθήνα, 4 Ιουνίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Ανάγκη για ύπαρξη παραρτήματος ΕΚΑΒ στη Δυτική Ευρυτανία 

   

 

Πληροφορούμαστε από την Κίνηση Πολιτών Αγράφων ότι η μη ύπαρξη ΕΚΑΒ στη Δυτική Ευρυτανία 

έχει οδηγήσει σε δεκάδες απώλειες ζωών κατοίκων των Αγράφων. Οι κάτοικοι της περιοχής αισθάνονται ότι 

αυτό σημαίνει μια αδιαφορία και μια απαξίωση για την περιοχή τους, η οποία έλλειψη ενδιαφέροντος έχει 

μάλιστα κόστος σε ανθρώπινες ζωές. Το να εξυπηρετείται η Δυτική Ευρυτανία από ΕΚΑΒ είναι μια επιτακτική 

ανάγκη, προκειμένου να μπορούν να διαμετακομιστούν όσοι κινδυνεύει η υγεία τους στους κατάλληλους 

τόπους θεραπείας.    

Κατόπιν των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

Τι προτίθεται να κάνει για να υπάρξει παράρτημα ΕΚΑΒ στη Δυτική Ευρυτανία και να μη θρηνήσουμε 

άλλα θύματα μεταξύ των κατοίκων των Αγράφων; Για να εμπεδωθεί στους κατοίκους των Αγράφων το 

αίσθημα ότι μεριμνά για αυτούς η Πολιτεία;   

 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 

Μαρία Απατζίδη 
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